

SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS IN LEAVE APPLICATIONS

OTTAWA, 2011-09-22. THE SUPREME COURT OF CANADA HAS TODAY DEPOSITED WITH THE REGISTRAR JUDGMENT IN THE FOLLOWING APPLICATIONS FOR LEAVE TO APPEAL.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION

OTTAWA, 2011-09-22. LA COUR SUPRÊME DU CANADA A DÉPOSÉ AUJOURD'HUI AUPRÈS DU REGISTRAIRE LES JUGEMENTS DANS LES DEMANDES D'AUTORISATION D'APPEL QUI SUIVENT.

SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

COMMENTS/COMMENTAIRES: comments-commentaires@scc-csc.gc.ca

APPLICATIONS FOR LEAVE / DEMANDES D'AUTORISATION :

Note for subscribers:

The summaries of the cases are available at <http://www.scc-csc.gc.ca> :

Click on Cases and on SCC Case Information, type in the Case Number and press Search. Click on the Case Number on the Search Result screen, and when the docket screen appears, click on "Summary" which will appear in the left column.

Alternatively, click on

http://scc.lexum.org/en/news_release/2011/11-09-20.2a/11-09-20.2a.html

Note pour les abonnés :

Les sommaires des causes sont affichés à l'adresse <http://www.scc-csc.gc.ca> :

Cliquez sur « Dossiers », puis sur « Renseignements sur les dossiers ». Tapez le n° de dossier et appuyez sur « Recherche ». Cliquez sur le n° du dossier dans les Résultats de la recherche pour accéder au Registre. Cliquez enfin sur le lien menant au « Sommaire » qui figure dans la colonne de gauche.

Autre façon de procéder : Cliquer sur

http://scc.lexum.org/fr/news_release/2011/11-09-20.2a/11-09-20.2a.html

DISMISSED WITH COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS

F.F. c. M.J. (Qc) (Civile) (Autorisation) (34226)

Coram: McLachlin / Deschamps / Charron

Duane Douglas MacDonald v. Kimberley Dawn MacDonald (N.B.) (Civil) (By Leave) (34273)

Coram: McLachlin / Deschamps / Charron

J. Heike Thompson (BNF) Rhona Allen v. James Fowler High School et al. (Alta.) (Civil) (By Leave) (34165)
(The application for leave to appeal is dismissed with costs to James Fowler High School and the Calgary Board of Education. /

La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens en faveur des intimés James Fowler High School et le Calgary Board of Education.)

Coram: McLachlin / Deschamps / Charron

P.C. v. P.M. (Que.) (Civil) (By Leave) (34259)

Coram: Binnie / Abella / Rothstein

Paul R. Love v. Acuity Investment Management Inc. et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (34206)

Coram: Binnie / Abella / Rothstein

Thomas Glen Drake et al. v. Corporation of the City of Stratford (Ont.) (Civil) (By Leave) (34197)

(The motion to adduce new evidence to the application for leave to appeal is dismissed without costs. The application for leave to appeal is dismissed with costs. /

La requête en vue de produire de nouveaux éléments de preuve à la demande d'autorisation d'appel est rejetée sans dépens. La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens.)

Coram: Binnie / Abella / Rothstein

Robert Brossard c. Pierre Péladeau, ès qualités et autres (Qc) (Civile) (Autorisation) (34247)

(La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens. La requête des intimés pour des dépens spéciaux au montant de 15 000 \$ est rejetée. /

The application for leave to appeal is dismissed with costs. The respondents' motion for special costs in the amount of \$15,000 is dismissed.)

Coram: LeBel / Fish / Cromwell

Zinc Électrolytique du Canada Ltée c. François Deraspe (Qc) (Civile) (Autorisation) (34214)

(La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens. La requête de l'intimé pour l'octroi d'honoraires extrajudiciaires est rejetée. /

The application for leave to appeal is dismissed with costs. The Respondent's motion for an order for the payment of extrajudicial fees is dismissed.)

Coram: LeBel / Fish / Cromwell

Mustapha Benmammar c. Ville de Montréal (Qc) (Civile) (Autorisation) (34269)

(La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accordée. La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens. /

The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is dismissed with costs.)

Coram: LeBel / Fish / Cromwell

2731-9359 Québec Inc. et autre c. Morency, Tremblay, Lemieux, Fortin et autres(Qc) (Civile) (Autorisation) (34220)

(Les requêtes en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel et pour déposer un mémoire des arguments volumineux sont accordées. La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens. /

The motions for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal and to file a lengthy memorandum of argument are granted. The application for leave to appeal is dismissed with costs.)

Coram: LeBel / Fish / Cromwell

Syndicat des travailleurs d'Olympia c. Olymel s.e.c. (Qc) (Civile) (Autorisation) (34183)

Coram: LeBel / Fish / Cromwell

DISMISSED WITHOUT COSTS / REJETÉES SANS DÉPENS

Carl Christopher Nqumayo aka Christopher Carl Nqumayo v. Her Majesty the Queen(Alta.) (Criminal) (By Leave) (34186)

(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is dismissed without costs. /

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accordée. La demande d'autorisation d'appel est rejetée sans dépens.)

Coram: McLachlin / Deschamps / Charron

Michel Mayer c. Sa Majesté la Reine (Qc) (Criminelle) (Autorisation) (34180)

Coram: McLachlin / Deschamps / Charron

Daniel Hurtubise c. Sa Majesté la Reine (Qc) (Criminelle) (Autorisation) (34181)

Coram: McLachlin / Deschamps / Charron

Osmose-Pentox Inc. v. Société Laurentide Inc. (F.C.) (Civil) (By Leave) (34175)

Coram: McLachlin / Deschamps / Charron

Victor Garnet Harris v. Paulette Louise Harris (N.S.) (Civil) (By Leave) (34070)

(The motion to add the Attorney General of Canada as a party is dismissed. The application for leave to appeal is dismissed without costs. /

La requête visant à ajouter le procureur général du Canada comme partie est rejetée. La demande d'autorisation d'appel est rejetée sans dépens.)

Coram: McLachlin / Deschamps / Charron

Claude Provost c. Conseil de la magistrature du Québec et autre (Qc) (Civile) (Autorisation) (34267)
Coram: McLachlin / Deschamps / Charron

Soumaïne Dehkissia c. Serge Kaliaguine (Qc) (Civile) (Autorisation) (34169)
(La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accordée. La requête du demandeur en révision de l'ordonnance du registraire, datée du 11 août 2011, rejetant sa demande d'autorisation de déposer de nouveaux éléments de preuve, est rejetée. La demande d'autorisation d'appel est rejetée sans dépens. /
The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The Applicant's motion requesting the revision of the Registrar's order, dated August 11, 2011, dismissing his application to file new evidence, is dismissed. The application for leave to appeal is dismissed without costs.)
Coram: LeBel / Fish / Cromwell

United Parcel Service du Canada Ltée c. Directeur des poursuites criminelles et pénales (Qc) (Criminelle)
(Autorisation) (34277)
Coram: LeBel / Fish / Cromwell

Violeta Duni c. Robinson Sheppard Shapiro, S.E.N.C.R.L./L.L.P. (Qc) (Civile) (Autorisation) (34312)
Coram: LeBel / Fish / Cromwell
